
Reactie op consultatieronde tweede tranche SpUk LAI 
Gemeente Putten 
 
Stel landelijk vast hoe omgegaan moet worden met de ontvangen SpUk LAI gelden ten aanzien 
van de aanbestedingsregels 
Binnen onze gemeente is het zo dat de ontvangen SpUk LAI gelden als één som geld 
uitgegeven moeten worden. Deze kan, bijvoorbeeld, niet opgedeeld worden voor verschillende 
isolatieacties. Hierdoor zijn we automatisch aangewezen op een Europese aanbesteding. Zo’n 
aanbesteding kost, onder andere, veel tijd en ook loonkosten om goed op te zetten. 
In andere gemeentes hanteert men een andere interpretatie voor deze gelden en 
aanbestedingsregels, waardoor men daar wel individuele acties kan opzetten. Door deze 
interpretaties krijgt de ene gemeente meer mogelijkheden om een effectieve aanpak te 
implementeren dan de andere gemeente. Het is daarom wenselijk om een eenduidige 
interpretatie van de aanbestedingsregels omtrent SpUk LAI te hebben, zodat gemeentes meer 
mogelijkheden hebben om een effectieve isolatie aanpak toe te passen.  
 
 
Geef gemeentes machtiging om doelgroepen zoals inwoners met energietoeslag direct te 
mogen benaderen 
Op dit moment wordt de wijziging ‘Gegevensuitwisseling Wet WOZ’ voorbereid. Hierdoor mogen 
wij als gemeente WOZ-gegevens inzetten voor de communicatiestrategie van de SpUk LAI. De 
SpUk LAI is ook bedoelt voor inwoners die (in het verleden) een energietoeslag hebben 
ontvangen en/of schuldhulp en/of schuldsanering krijgen. Deze gegevens zijn nog niet vrij in te 
zien, doordat we hier te maken hebben met privacy wetgeving. Hierdoor is het lastiger om juist 
ook naar deze doelgroepen gericht te communiceren. Het is daarom wenselijk dat gemeentes 
voor deze doelgroepen ook machtigingen krijgen om in ieder geval geanonimiseerde 
adresgegevens te ontvangen zodat er meer gericht gecommuniceerd kan worden naar deze 
doelgroepen. 
 
 
Geef gemeentes extra financiële middelen om inwoners te ondersteunen wanneer een 
asbestinventarisatierapport of -sanering uitgevoerd moet worden 
Op dit moment hebben we al meerdere geluiden uit verschillende gemeentes gekregen dat 
sommige inwoners (terecht) gewezen worden op de asbest(sanerings)regels. Hoewel deze 
terechtwijzing een juist onderdeel is op het isoleren, kost het inventariseren, en waar nodig 
saneren, tijd en vooral ook geld. Hierdoor loopt het isoleren minimaal vertraging op en is deze 
inventarisatie (dan wel sanering) voor sommige inwoners ook een te grote (financiële) drempel, 
waardoor zij niet meer gaan isoleren. Graag ontvangen we als gemeente extra financiële 
middelen om inwoners ook tijdens deze stappen te ondersteunen zodat de isolatieaanpak geen 
gevaar loopt. 
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Voer een onderzoek uit of er nog meer potentiële problemen zijn rondom de uitvoer van de 
isolatieaanpak in samenhang met Nederlandse wet- en regelgeving 
Op dit moment hebben we als gemeente als meerdere kleinere en grotere 
problemen/vertragingen gehad door, bijvoorbeeld, verschillende interpretaties van 
aanbestedingsregels en privacywetgeving, de moeilijkheid rondom het soortenmanagementplan 
en nu recent ook nieuwe [xx] rondom asbest(sanering). De wens is daarom dat de overheid een 
onderzoek laat uitvoeren om te kijken waar nog meer potentiële problemen zich kunnen 
voordoen rondom de uitvoer van isoleren ten aanzien van Nederlandse wet- en regelgeving. 
Door potentiële problemen vroegtijdig te ontdekken, kan er landelijk op geacteerd worden, 
zodat dit niet op gemeentelijk niveau opgelost hoeft te worden (wat uiteindelijk veel werkuren en 
loonkosten scheelt).
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